
 
 
 
Protokoll fört vid ordförandemöte 2020-10-22 
Plats: Gustaf Wasa Hotell, Borlänge 
 
Närvarande: 
Marlene Sandberg-Andersson DGF 
Pär Land   Furudals GK 
Jan Willner   Hagge GK 
Mats Reivant  Snöå GK 
Christer Lindborg  Säters GK 
Johan Nestor  Dalsjö GK 
Lasse Käck   Samueldals GK 
Sven Hillgren  Samuelsdals GK 
Karin Sandström  DGF 
Berndt Samuelsson  Avesta GK, DGF 
Jan Malmberg  Falun-Borlänge GK 
Rolf Andersson  Leksand GK 
Jan Permdal  DGF 
 
Frånvarande klubbar:  
Mora GK, Rättviks GK, Malungs GK, Älvdalens GK, Hedemora GK, Tällbergsbyarnas 
GK, Idrefjällens GK, Sälenfjällens GK, Gagnefs GK 
 
Inledning 
Mötet som genomförs i direkt anslutning till avslutat höstårsmötet inleds med en kort 
presentation av deltagarna.  

 
Information från TK-ansvarig  
Janne rapporterar kort från årets TKO-möte och beskriver hur fördelningen av 
tävlingar går till samt att arrangera en förbundstävling är ett stadgeenligt solidariskt 
obligatorium som följer av anslutningen till SGF. Se 
https://golf.se/globalassets/tavling/arrangera-tavling/2020-presentation---att-vara-
arrangor.pdf   
Påminner också om vikten av att klubbarnas TK-ansvariga har beslutsmandat med 
sig när distriktet samlas för att fördela tävlingarna.  
 
Golfting 2020 
Blir i år den 29 november på Hotel Långbers i Tällberg, förutsatt att inga nya 
restriktioner träder i kraft. Även i år deltar SGF för att bl a informera om 
verksamhetsinriktningen. P g a nuvarande pandemisituation får det vara max 50 
deltagare. Gruppen föreslår att banarbetarna inte deltar vid årets golfting utan att de 
får motsvarande information vid sitt kommande ERFA-möte samt att varje klubb får 
delta med max 3 personer. Marlene informerar att styrelsen återkommer med 
inbjudan och mer detaljerat program efter den 9 november.  
 
Gruppen föreslår följande diskussionspunkter till Golftinget:  

- Nya gröna kortet  
- Utbildning i golfvett 



 
- Utbildning av klubbdomare, föreslår att distriktsdomare deltar för att beskriva 

vad som ingår i uppdraget 
- Snöå GK beskriver sitt inkluderingsprojekt 

 
Vid ordförandemötet på golftinget fokuseras på gemensam marknadsföring, 
samarbeten med övriga klubbar och andra samarbetsformer.  
 
Gemensam marknadsföring 
Marlene presenterar förslag till uppdragsbeskrivning för arbetsgruppen för 
gemensam marknadsföring. Beskrivningen skickas ut till klubbarna som får inkomma 
med synpunkter och tillägg. Endast Rättviks GK har skickat in förslag på deltagare i 
arbetsgruppen, Peter Berg. Övriga klubbar uppmanas att ta fram förslag på deltagare 
senast till Golftinget den 29 november.  
 
Övrigt  
Kort avstämning kring hur säsongen har varit och hur klubbarna arbetar med sina 
samarbeten. Jan Willner skickar ut matrisen som bl a Hagge GK har använt för att 
räkna ut hur mycket de får kvar på en greenfee.  
 
Nästa möte 
2020-11-29 Hotel Långbers Tällberg i samband med Golftinget.  
 
Avslutning 
Marlene tackar för ett positivt genomfört möte.  
 
Vid protokollet 
 
 
Marlene Sandberg-Andersson 
 


